
Gavlecon  

Föreningen för ekonomer,  

fastighetsmäklare och rättsvetare 

vid Högskolan i Gävle 

 

Datum: 12/1 -2024 

Närvarande: 
Albin Holm  
Alicia Flink 
Arvid Hestner 
Carl Ling 
Elsa Hårrskog  
Emelie Hamrén 
Emma Erixon 
Erik Kjellberg 
Hilda Magnusson Käll 
Izabella Hoc  
Jakub Jakubowski  
Julia Isaksson 
Ludwig Gustafsson 
Marcus Rönnberg 
Markus Agaiby 
Michaela Ek 
Moltas Bohlin  
Pontus Elfström  
Robin Nilsson  
Sabina Willen  
Sara Fager 
Sebastian Lindgren  
Theodor Nyzell  
Tomas Basil  
 
Frånvarande: 
Mirna Malk 
Tilda Strandberg 

 

1§ Mötets öppnande 

Ordförande Ludwig Gustafsson hälsade alla välkomna, mötet öppnas kl 17:08. 

2§ Mötesformalia  

Godkännande av kallelse och dagordning. 

Val av justerare: Theodor Nyzell och Emelie Hamrén. 

Protokoll att lägga till handlingarna 2023-12-18. 

3§ Introdag 

Michaela informerar om introdag på skolan för nya studenter måndag 15 januari.  
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4§ Årsmöte 

Årsmötet kommer äga rum 7 februari kl 16.30. 

5§ Kontaktmanna-konferens  

Styrelsen kommer åka på kontaktmanna-konferens 29 februari - 3 mars. 

6§ Dörren 

Michaela informerar om att dörren till NV har krånglat en del och att det är viktigt att se till 

att den går igen helt. 

7§ Insparken 

Insparken för VT 2024 börjar 15 januari.  

 

8§ Information från och frågor till:  

 

Ordföranderiet: 

Ordföranderiet har haft sin överlämning till nya ordföranderiet.  

Sekreterare:  

Sekreteraren planerar in överlämning med nya sekreteraren. 

Skattmästare:  

Skattmästaren ska snart göra årsredovisningen för verksamhetsåret 2023.  

Näringsliv:  

Näringsliv ska ha möte med ett företag och träffa avtal. De planerar in överlämning till nya 

näringsliv.  

Utbildning:  

Utbildning har haft överlämning till nya utbildning. Nya utbildning har hållt ett examenstal. 

Utskottet har haft möte med utbildningskommiten och framför vad de pratat om samt ställer 

frågor till styrelsen om skolmiljön och trivsel. 

Sebastian Lindgren lämnade kl 17:35. 

Sexmästeriet:  

Sexmästeriet går igenom schemat för insparken och den obligatoriska utbildning som alla 

fogdar måste göra. De informerar även om att schemat för insparken finns på instagram. 

Utskottet har haft överlämning till nya sexmästeriet. 

Marknadsföring:  

Marknadsföring ska ha överlämning efter insparken. De informerar om att närvaro kommer 

tas på oveinvigningen och att insparkshäftena nu är gjorda. 
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Kontaktia:  

Kontaktia ska ha överlämning till nya kontaktia efter insparken. 

Klubbhus:  

Klubbhus har haft överlämning till nya klubbhus. Klubbhus ska bygga ett räcke/ grind till DJ-

båset. Vidare informeras styrelsen om att det måste skottas runt nödutgången. 

9§ Övriga frågor  

Inga övriga frågor.  

10§ Nästa möte 

Nästa styrelsemöte förväntas bli 8 februari. 

11§ Mötet avslutas 

Mötet avslutas kl 18:08. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


